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Stanowisko Burmistrza w sprawie remontu ulicy
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Trwa remont największej arterii naszego Miasta – ulicy Żwirki. Bardzo zależy mi, aby
prace przebiegały szybko i sprawnie, tak by mieszkańcy Mławy jak najkrócej
odczuwali niedogodności związane z przebudową traktu. Żeby zaoszczędzić 400 tys.
zł. z miejskiej kasy, które musielibyśmy zapłacić za zajęcie pasa drogowego,
zdecydowałem, że rozpoczniemy prace wspólnie z Mazowieckim Zarządem Dróg
Wojewódzkich. Warto przypomnieć, że ulica Żwirki jest drogą wojewódzką i w
związku z tym MZDW jest głównym inwestorem.
Mimo komplikacji, licznych kolizji urządzeń podziemnych nie ujętych w żadnej
dokumentacji oraz zgłoszenia przez jednego z mieszkańców naszego Miasta
rzekomego znaleziska archeologicznego, które przystopowało prace na miesiąc,
zaangażowana przez miasto firma IZOSAN wykona zakres swoich prac w terminie.,
tj. do końca września 2009. Roboty prowadzone są na dwie zmiany.
Na koniec września wykonawca MZDW - konsorcjum TIGNAR planuje położenie
pierwszej warstwy nawierzchni asfaltowej. Prawdopodobnie prace zakończy pod
koniec października.
Pamiętajmy, że remont ulicy Żwirki ma na celu poprawę bezpieczeństwa oraz
komunikacji w mieście i jest wykonywany z myślą o wszystkich mieszkańcach Mławy.
Wierzę, że korzystanie z odnowionej ulicy będzie dla nas dobrą rekompensatą za
niedogodności czasu remontu.
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